
KTO SOM? 
 
Volám sa Lukáš Račko, mám 20 rokov a už takmer rok som, tak ako vy, 
Matfyzák. Okrem tradičných klišé ako hudba, príroda, pes, šport a knihy 
rád píšem a už vyše dvoch rokov mám vlastný blog. 
 

PREČO KANDIDUJEM? 
 
Vo voľnom čase sa rád zapájam do verejného diania. 
Špeciálne sa zaujímam o študentskú samosprávu. Vo svojom rodnom 
meste predsedám komisií pre mládež preto verím, že získané skusenosti 

viem pretaviť v prospech študentov Matfyzu. 
 
Keďže som ešte stále prvák finančnej matematiky mám v čerstvej pamäti 
problémy a nástrahy, ktoré Matfyz prináša. Sme fakulta s jednou z 
najvyšších “umrtností” prvákov.  Ako jednu z príčin medzi matematikmi 
vidím náročný prístup k organizačným informáciam. Preto počas svojho 
pôsobenia by som chcel zlepšiť matematickú sekciu matfyz wiki a lobovať 
za príručky a manuály na to ako prežiť prvý ročník, nech je naša 
matfyzácka rodina každým rokom o niečo väčšia!

 
O čom by bola správna kampaň bez štipky populizmu?  

Zakážem používať 𝜉 ako písmeno gréckej abecedy! 


